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     Anonymizováno dle zákona č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů  

Zápis                                        Z7/013 
 

z  13. zasedání ZMČ Brno-jih konaného dne 15.12.2016  
v zasedací místnosti Úřadu městské části Brno-jih,  Mariánské náměstí 13, Brno 

 
Materiály: Rozneseny 09.12.2016  
                   + e -mailem odkaz: xxx 
 

Materiály rozdané u prezence:  
5.1 Rozpočtové opatření č. 15/2016 
6.1 Informace o stavu investičních akcí schválených v rámci rozpočtu roku 2016 

11.2  Návrhy obecně závazných vyhlášek statutárního města Brna, kterými se stanoví spádové 
obvody základních a mateřských škol 

12.1 Návrh odpisu nákladů na zmařenou projektovou dokumentaci 
 

Program zasedání: 
1. Zahájení 
2. Dotazy, připomínky a podněty občanů 
3. Zpráva o vykonané kontrole hospodaření a plnění rozpočtu MČ Brno-jih za                    

3. čtvrtletí 2016 
4. Mezitímní účetní závěrka MČ Brno-jih za 3. čtvrtletí roku 2016 
5. Rozpočtová opatření 
6. Informace o stavu plnění investičních akcí schválených v rámci rozpočtu roku 

2016 
7. Rozpočet MČ Brno-jih na rok 2017 
8. Prodej, směna majetku města Brna 
9. Odměna člence Finančního výboru ZMČ Brno-jih, která není členkou ZMČ Brno-

jih - za II. pololetí 2016 
10. Pravidla pronájmu bytů v domech v majetku statutárního města Brna  
11. Návrhy obecně závazných vyhlášek statutárního města Brna 
12. Různé 

 

 
Přítomni:  17 členů ZMČ Brno-jih  - viz prezenční listina 
Nepřítomni:   MVDr. Jan Kožíšek (omluven) 
                          Ing. Petr Dočekal (omluven)    
 
 

ad 1) Zahájení 
 

Zahájení zasedání v 18.00 h – stav 17 členů ZMČ Brno-jih. 
Zasedání zahájil pan starosta, přivítal členy zastupitelstva na 13. zasedání ZMČ Brno-jih.                   
Program zasedání zastupitelé obdrželi společně s materiály 09.12.2016 + e -mailem odkaz: 
xxx, které byly řádně zveřejněny a vyvěšeny. U prezence zastupitelé obdrželi materiály: 5.1 
Rozpočtové opatření č. 15/2016, 6.1 Informace o stavu investičních akcí schválených v rámci 
rozpočtu roku 2016, 11.2 Návrhy obecně závazných vyhlášek statutárního města Brna, 
kterými se stanoví spádové obvody základních  a mateřských škol, 12.1 Návrh odpisu nákladů 
na zmařenou projektovou dokumentaci 
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1.1 Program zasedání 
Hlasování:  pro – 17        proti – 0           zdržel se – 0 
Program zasedání byl schválen 
 
 
 
1.2  Ověřovatelé zápisu  
        Návrhy: 

Ing. David Rotrekl 
Mgr. Josef Haluza 
Hlasování: pro – 17   proti – 0    zdržel se – 0  

 
Za ověřovatele zápisu byli schváleni p. Ing. David Rotrekl a p. Mgr. Josef 
Haluza. 
 
 
 

1.3 Schválení zápisu 12. ZMČ Brno-jih  Z7/012 ze dne 22.11.2016  
 

Připomínka p. Haluzy – jelikož zápis neobdrželi, nemohou se k němu vyjadřovat. Pan 
tajemník vysvětlil: ověřením se zápis stává platným. Pokud budou mít členové zastupitelstva 
nějaké připomínky, mohou je vznést na dalším zasedání (pozn. – zápis byl rozeslán e-mailem 
v den konání ZMČ – 15.12.2016). 
 
 
 

ad 2) Dotazy, připomínky a podněty občanů 
 

Dotazy, připomínky, podněty občanů – v délce 30 minut – 18.10 – 18.15 h  
 
p. xxx – Dotaz ohledně plánované výstavby (info s FB – architekt města Brna se zmínil o 
jednání na Jihu o plánované výstavbě, nejvyšší prioritou je kvalitní dopravní napojení 
komplexu Dolních Heršpic a Přízřenic). Co je to za plánovanou výstavbu -  projekt). 
 
p. místostarosta – Společnost CALETA a.s. předložila studii (oblast od Leskavy                              
po Chleborádovu k „polňačce“ ke školce) Máme návrh, nebyla podána oficiální žádost                 
o vyjádření, pouze představili svůj návrh, který má u sebe v kanceláři, v případě zájmu  se 
mohou občané na ni podívat. Je to megalomanská výstavba, která se nám nelíbí. 
 
Občan – V deníku.cz bylo info o možné žalobě firmy QINN INVEST. Viděl k tomu vyjádření     
p. Haluzy, ale neviděl vyjádření z radnice. Dle jeho názoru by se MČ měla bránit. Uvažují               
o žalobě? 
 
p. starosta – Přišel dopis k úhradě za zmařenou investici (firma vlastní pozemky pod bývalým 
mlýnem, ostatní chtějí koupit (nejsou jejich vlastníky) = nemají právní podklady. 
 
Občan – Dotaz, jakou částku požadují a zda by mohl dostat kopii dopisu. 
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p. starosta – Jedná se o částku 120 mil. Kč – nezakládá se na relevantních údajích. Kopii 
dopisu dostat může. 
 
p. Janíček – Dotaz na vedoucí stavebního úřadu, zda bylo vydáno stavební povolení? 
 
Ing. Hana Burianová (vedoucí SÚ) -  Nebylo vydáno SP. 
 
p. xxx -   Dotaz, zda je s tímto spojeno jméno Ing. Jonáše, bývalého místostarosty MČ Brno-
jih (ptají se ho na to spoluobčané). 
 
p. místostarosta – ano, je to p. Jonáš. 
 
p. xxx – Poděkoval za opravený chodník u golfového hřiště. Došlo k opravě během října, je to 
hotové a pěkné. V Přízřenicích naproti zastávce automat na jízdenky je, ale na Kšírové není 
žádný automat. Požadavek, zda by nemohl být umístěn na ul. Kšírové  automat na jízdenky 
MHD (velký provoz, např. v místě u telefonní budky).  
 
p. starosta – Jízdenky by měl prodávat p. xxx  - obchod. Upouští se od toho instalovat další 
automaty (SMS jízdenky apod.), zkusí se přeptat na DP. 
 
p. Reich – Jezdí zde linka 49, 50. Lze koupit jízdenku v autobuse – mají pokladnu, konkrétně 
u linky č. 49 lze zakoupit jízdenku za normální cenu. Lze předpokládat, že DP nebude 
ochoten instalovat automat (zastávka na znamení, málo frekventované místo, vandalismus, 
SMS jízdenky). 
 
p. starosta – zjistí možnosti ohledně automatu na jízdenky MHD. 
 
Občan – Dotaz, kdy se zprovozní veřejné WC na konečné zastávce tramvaje? 
 
p. starosta – Ladíme s DP, ale předpokládáme, že asi v lednu – je to na polovině cesty. 
Toalety jsou funkční, zkolaudované, řešíme dohodu s DP. 
 
Pan starosta vyzval přítomné občany, aby se přihlásili, pokud mají nějaké dotazy. Jelikož se 
žádný přítomný občan nepřihlásil, ukončil starosta tento bod jednání. 
  

ad 3) Zpráva o vykonané kontrole hospodaření a plnění rozpočtu 
MČ Brno-jih za 3. čtvrtletí 2016 

 
3.1 
Zpráva o vykonané kontrole hospodaření a plnění rozpočtu MČ Brno-jih za 
3. čtvrtletí roku 2016 
 
Komentář:  
Na základě novely zákona č.250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů                   
§ 15 je územní samosprávný celek povinen vykonávat kontrolu svého hospodaření po celý 
rozpočtový rok.  
 
Přílohy: 
Příloha č.1 – tabulky plnění rozpočtu za 3. čtvrtletí roku 2016 
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Projednáno v RMČ Brno-jih:   
Na 59. zasedání dne 2. 11. 2016 RMČ Brno-jih vzala na vědomí předloženou zprávu                         
o vykonané kontrole hospodaření a plnění rozpočtu MČ Brno-jih za 3. čtvrtletí r. 2016                     
a postoupila tento materiál zastupitelstvu MČ Brno-jih. 
 
Předložení informativní zprávy:  
ZMČ Brno-jih vzalo na vědomí předloženou zprávu  o vykonané kontrole hospodaření                
a plnění  rozpočtu MČ Brno-jih za 3. čtvrtletí r. 2016 – viz příloha. 
 
                       
  

ad 4) Mezitímní účetní závěrka MČ Brno-jih za 3. čtvrtletí roku 
2016 

 

4.1 
Mezitímní účetní závěrka MČ Brno-jih za 3. čtvrtletí roku 2016  

                                                               Projednáno v RMČ Brno-jih na 59. zasedání dne 02.11.2016 
 

Zdůvodnění: 
odst. 8 písm. w), který stanoví, že prováděcí právní předpis upraví požadavky na organizaci 
schvalování účetních závěrek vybraných účetních jednotek a způsob poskytování součinnosti 
osob zúčastněných na tomto schvalování, reagovalo Ministerstvo financí vydáním „Vyhlášky 
o požadavcích na schvalování účetních závěrek některých vybraných účetních jednotek“ 
vyhláškou č. 220/2013 Sb., o požadavcích na schvalování účetních závěrek některých 
vybraných účetních jednotek, ze dne 22. 07. 2013. Vydáním vyhlášky se naplňuje ustanovení 
§ 4 odst. 8 písm. w) zákona č. 563/1991 Sb., o účetnictví, v platném znění.  
Povinnost schvalovat účetní závěrku je vymezena zákonem č. 239/2012 Sb., kterým se mění 
zejména zákon č. 563/1991 Sb., o účetnictví, a zákon č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní 
zřízení), oba v platném znění.   
Podle zákona č.128/2000 Sb., § 84 odst. 2 písm. b) je zastupitelstvu obce vyhrazeno mimo 
jiné schvalovat účetní závěrku obce sestavenou k rozvahovému dni. 
 
Obsah:  
A. Podklady pro schválení účetní závěrky 
     1.Mezitímní účetní závěrka  
        1.1 Rozvaha - ke 30. 9. 2016 
        1.2 Výkaz zisku a ztrát - ke 30. 9. 2016  
        1.3 Příloha – ke 30. 9. 2016 
        1.4 Přehled o peněžních tocích – ke 30. 9. 2016 - nepovinné 
        1.5 Přehled o změnách vlastního kapitálu – ke 30. 9. 2016 - nepovinné 
     2. Obecné informace vztahující se k některým výše uvedeným účetním výkazům 
     3. Informativní zpráva o plnění příjmů a výdajů ke 30. 9. 2016  
      
Projednáno v RMČ Brno-jih:   
RMČ Brno-jih vzala na vědomí mezitímní účetní závěrku MČ Brno-jih ke 30.9.2016, 
čímž posuzuje úplnost a průkaznost účetnictví a vyhodnocení předvídatelných rizik a ztrát ve 
vztahu k věrnému a poctivému obrazu předmětu účetnictví a finanční situace účetní jednotky. 
Nebyly shledány závažné nedostatky. RMČ Brno-jih tento materiál schválila na 59. zasedání 
konaném dne 2. 11. 2016 a postoupila materiál ZMČ Brno-jih. 
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Předložení informativní zprávy: 
ZMČ Brno-jih vzalo na vědomí mezitímní účetní závěrku MČ Brno-jih ke 30. 9. 2016, 
čímž posuzuje úplnost a průkaznost účetnictví a vyhodnocení předvídatelných rizik a ztrát ve 
vztahu k věrnému a poctivému obrazu předmětu účetnictví a finanční situace účetní jednotky. 
Nebyly shledány závažné nedostatky.  

 
ad 5) Rozpočtová opatření 
 

5.1  
Rozpočtové opatření č. 15/2016  

                                                               Projednáno v RMČ Brno-jih na 62. zasedání dne 14.12.2016 
Materiál předložen u prezence 

Komentář: 
Předmětem rozpočtového opatření je navýšení rozpočtu na straně příjmů, a to sice o:  
-  navýšení příjmových položek do předpokládané výše plnění rozpočtu roku 2016. Týká se 

příjmů za místní poplatky z ubytování, veřejného prostranství, správní poplatky zejména za 
stavební úřad, rybářské lístky, CZECH POINT, dále jsou navýšeny příjmy za nájem ZŠ, 
ostatní přijaté služby tj. např. za reklamy v Jižním kurýru, příslušenství k pohledávkám – 
úroku z prodlení + smluvní pokuty, úroky z běžných účtů vedených u KB a.s., neinvestiční 
transfer z ÚP na VPP, neinvestiční transfer od města na opravu světel v tělocvičnách ZŠ 
Tuháčkova a zároveň snížení transferu na opravy MŠ Hněvkovského, dorovnání odvodů z 
investičních fondů MŠ a ZŠ, příspěvkových organizací do skutečného plnění rozpočtu roku 
2016 a navýšení položky za obdržené finanční prostředky jako náhrada sociálního pohřbu 
z roku 2015. 

Na straně výdajů se jedná o povýšení položek na: 
- dorovnání příspěvků na provoz jak investičních tak neinvestičních pro ZŠ, MŠ a Koupaliště 

Brno-jih; navýšení mezd, sociálního a zdravotního pojištění z ÚP na VPP; navýšení položky 
na služby j.n. do předpokládané výše plnění rozpočtu roku 2016; navýšení položek na 
sociální a zdravotní pojištění placené organizací do předpokládané výše plnění rozpočtu 
roku 2016; přesuny mezi položkami rozpočtové skladby vynaložených finančních 
prostředků na referendům (odsun nádraží) a voleb do Senátu Parlamentu ČR + krajského 
zastupitelstva; vratka poskytnuté dotace Honebnímu společenstvu Modřice I-Brno-jih 
z důvodu neplnění povinnosti dané zákonem o účetnictví (vést účetnictví); navýšení položky 
na opravy a udržování pro ZŠ Tuháčkovu na opravu světel v tělocvičnách; snížení položky 
na opravy MŠ Hněvkovského a ostatní úpravy rozpočtu dle potřeb a požadavků úřadu.  

 

Příloha:  
1. Rozpočtové opatření č.15/2016 – tabulka. 
 
 

Projednáno v RMČ Brno-jih:  
RMČ Brno-jih RO č. 15/2016 odsouhlasila na 62. zasedání R7/062 dne 14. 12. 2016                      
a postoupila tento materiál zastupitelstvu.   
 
 

Předložení informativní zprávy:  
ZMČ Brno-jih bere na vědomí předložené rozpočtové opatření č. 15 /2016 – viz příloha. 
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ad 6) Informace o stavu plnění investičních akcí schválených 
v rámci rozpočtu roku 2016 

 

6.1   
Informace o stavu investičních akcí schválených v rámci rozpočtu roku 
2016 
                                                                 Projednáno v RMČ Brno-jih na 62. zasedání dne 14.12.2016 

Materiál předložen u prezence 
Projednáno v RMČ Brno-jih:  
Na 62. zasedání dne 14.12.2016 RMČ Brno-jih vzala na vědomí informaci o stavu 
investičních akcí schválených v rámci rozpočtu roku 2016. 
                                                       
Zdůvodnění:  
V rámci schváleného rozpočtu je každoročně schvalován „Seznam investičních akcí určených 
k postupné realizaci“, který se každoročně aktualizuje a doplňuje. Kvůli přehlednosti 
předkládáme tento seznam s poznámkou psanou kurzívou o stavu dané investiční akce. Viz 
příloha č. 1. 
 
Předložení informativní zprávy:  
ZMČ Brno-jih bere na vědomí informaci o stavu investičních akcí schválených v rámci 
rozpočtu roku 2016 – viz příloha.  
 
Námitka Mgr. Haluzy - materiály byly dány „na stůl“, požádal p. starostu, aby dostal čas                 
a mohl do materiálů nahlédnout, co obsahují. 
Pan starosta poskytl čas v délce cca 10 minut k prostudování materiálů, předkládaných 
zastupitelstvu na vědomí. 
 
Mgr. Haluza – Dotaz k investičním akcím (str. 2, kap. 739 – Místní hospodářství 6. Plotní 61 
– rekonstrukce domu případně demolice domu a  výstavba nové budovy přechází do r. 2017 
pod upraveným názvem). O co se jedná?  
 
p. starosta – Budou se dělat startovací byty, nebude demolice domu. 
 
Ing. Bártová (vedoucí FO) – Vybudování startovacích bytů Bernáčkova 1 (upřesnila).  
 
Mgr. Haluza – Dotaz, kde bude DPS? 
 
p. starosta – OXES, jak je hřiště. 
 
Mgr. Haluza – Nesouhlas se zastavováním území, zahušťováním zástavby, která je už tak dost 
velká a snižováním zeleně. 
 

p. starosta – Původně zde měl stát OXES, jedná se o směnu 
 

Mgr. Haluza – K ul. Havránkové? Dál se bude směňovat. Ví, jak to tam vypadá – obrovská 
bytová výstavba a ještě jdeme zastavovat prázdné plochy – ubývá zeleň. 
 
p. starosta – OXES 1, OXES 2 – může p. Haluzovi ukázat, že nedojde k dramatickému 
zastavění. 
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ad 7) Rozpočet MČ Brno-jih na rok 2017 
 
7.1   
RRoozzppooččeett  MMČČ  BBrrnnoo--jjiihh  nnaa  rr..  22001177 

                                                              Projednáno v RMČ Brno-jih na 60. zasedání dne 16.11.2016 
 

Obsah:  
Rozpočet MČ s komentářem členěný na kapitoly a oddíly-paragrafy 
Rozpočet bytového odboru - správy bytového fondu 
Příloha č. 1: Seznam investičních akcí 
Příloha č. 2: Tabulková část-příjmy a výdaje členěné oddíl-paragraf včetně fondů 
 

Projednáno na  zasedání  R7/060 RMČ Brno-jih dne 16.11.2016. Rada MČ Brno-jih                   
a Finanční výbor ZMČ Brno-jih  návrh upravili, s tímto souhlasí a doporučují ZMČ Brno-jih 
rozpočet na r. 2017 odsouhlasit a přijmout následující usnesení: 
 
DISKUSE: 
Ing. Harant – Dotaz v kapitole 739 odd. § 2219 (1. položka 739 - místní hospodářství) jedná 
se o p.o. Koupaliště; částka navýšená o 1,450.000,- Kč. Na minulém zastupitelstvu žádal o 
audit (nemá ho), musí se zdržet. 
 

p. starosta – Audit bude v polovině ledna. 
 

Ing. Bártová – Jedná se o položku ve druhém řádku (kap. 739, oddíl § 3412 sport. zařízení 
v majetku obce). 
 

Ing. Harant – Spletl se, špatně přečetl řádek. 
 

Ing. Böhmová – V Seznamu Investičních akcí str. 2  Kap. 739 -  Místní hospodářství bod 11 – 
Chodník Havránkova – Vomáčkova (směr Brno). Dotaz – po ul. Vomáčkovu je chodník 
udělaný, o který chodník se jedná? Dále bod 15 – Sídliště Brno-Komárov – vytvoření 
parkovacích míst? 
 

p. starosta – Před tím místem, kde se vybuduje nový bytový komplex od Honeyweelu 
k MATE) – musíme vstoupit v jednání. 
 

Ing. Böhmová – Dále bod 15 – Sídliště Brno-Komárov – vytvoření parkovacích míst? 
 
p. starosta – V sídlišti budeme vytvářet a zároveň ubírat parkovací místa. Nyní se parkuje na 
betonové ploše (dříve stával „likusák“, odstranil se a panely zůstaly). Oficiálně je to betonová 
plocha, která tu zbyla. V ÚP = plocha zeleň. Bude probíhat Revitalizace Ponávky a plocha 
zanikne. Toto místo chtějí nahradit – v místě u zahrádek, boční stání (prostor mezi plotem                
a poz. komunikací) – nejde jinde zasahovat do ploch. Vytvoří se místo pro 30 – 40 aut, je zde 
i veřejné osvětlení – auta by byla osvětlena a nebyla by ve tmě. 
 

Mgr. Haluza – V místě, kde E.ON kopal kabel. Pokud chtějí budovat parkovací místa na 
kabelu E.ONu, přeje jim v tomto „mnoho úspěchu“. 
 

Ing. Böhmová – Rozpočet str. 1 – Výdaje Kap. 702, proč se o tolik navyšuje částka oproti 
loňskému roku? 
 
Ing. Rusler (vedoucí OŽP) – Dříve prováděl p. Šilhánek, měl na starosti i odpadkové koše – 
(nyní jsou samostatně), jedná se o přesun mezi položkami. 
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Ing. Böhmová – Dotaz na Kap. 719 – Vnitřní správa, oddíl § 6171 - činnost místní správy? 
 

Ing. Bártová – V Seznamu Investičních akcí Kap. 719 – Vnitřní správa, položka 13. Nákup 
nemovitostí   částečně hotovo – přechází do r. 2017 (9 mil Kč). Nepředpokládáme nákup 
nemovitostí v příštím roce, ale je potřeba mít finanční prostředky, kdyby bylo potřeba nějakou 
nemovitost zakoupit. 
 

Ing. Böhmová – Kap. 716 – Kultura 590.000,- Kč, co v tom všechno je? 
 
p. Kittner – Veškeré kulturní akce na příští rok, cca 19 akcí – bylo uvedeno v Jižním Kurýru 
(Dětský den, Ples apod.). 
 
Ing. Böhmová – Jaká je částka na Jižní Kurýr? 
 
p. Kittner – Kap. 719, oddíl § 3349 – ostatní sdělovací prostř. = 175.000,- Kč/ročně. 
 
Bc. Vilámová – str. 2 Kap. 739 – Místní hospodářství bod 8 – Sídliště Brno Komárov – 
terénní a parkové úpravy včetně vybudování případných staveb přechází do r. 2017. Dotaz 
kolik je na to počítáno, v jaké je to fázi, a zda je možné dostat projekt? 
 
p. starosta  - Probíhá komunikace, co by se dalo změnit, žádný projekt se nevypracovává.  
 
Ing. Böhmová – str. 4 Příspěvkové organizace u MŠ se zvyšuje rozpočet o 1.000,- Kč                     
a u Koupaliště o 1,300.000,- Kč. Bude se tam něco dělat? 
 
p. starosta – Je ponížen od letošního stavu. Rozpočet byl upravený na minulém zasedání 
ZMČ. 
 
Ing. Böhmová – Na co je příspěvek – na provoz? Už aby byl hotový audit, stále čte, že 
dáváme peníze do Koupaliště a výnos jsme zatím neviděli. 
 
p. starosta – audit bude v lednu. 
 
Mgr. Haluza – Dotazovali jsme se,  kolik lidí je v trvalém pracovním poměru, kolik je na 
dohodu a co se tam děje. Ani jednou jsme nedostali odpověď. Upozorňujeme na to, ale nic 
jsme se nedozvěděli. Stále se vymlouváte na audit. 
 
p. starosta – Koupaliště má 4 zaměstnance na 3,5 úvazku. Sezónu řeší formou pracovníků na 
dohodu. 
 
p. Reich – Dotaz na Kap. 7149 – vnitřní správa, oddíl § 6115 Volby. V letošním roce byly 
volby (částka 339.000,- Kč). V příštím roce volby nebudou (částka 0,- Kč)? 
 
p. tajemník – Budou volby, ale platí to stát. 
 

Mgr. Haluza – Dotaz, co si má představit pod bodem 16 (příloha č. 1 seznamu IA, str. 2) – 
Venkovní posilovna a rozběhová dráha ul. Jezerní. 
 
p. starosta –  Na ul. Jezerní – dětské hřiště. 
 
p. Kittner – Klasická dráha (rozběhová dráha), kde budou trénovat hasiči. 
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Pan starosta přečetl návrh usnesení a nechal o něm hlasovat: 
Usnesení: 
Zastupitelstvo MČ Brno-jih schvaluje v souladu s § 84, odst. 2, písm. b)  zákona 
č.128/2000 Sb. o obcích (obecní zřízení) v platném znění předložený rozpočet MČ Brno-jih 
na r. 2017 v závazných ukazatelích členěných na oddíl-paragraf viz příloha č. 2.  
 
ZMČ Brno-jih dále souhlasí s tím, že schválené a nevyčerpané finanční prostředky na 
investiční akce, jejichž realizace započala v roce 2016 a potrvá i v roce 2017 budou přesunuty 
v rámci rozpočtového opatření začátkem roku 2017 do upraveného rozpočtu MČ Brno-jih 
roku 2017 s tím, že takové rozpočtové opatření bude realizováno na základě jeho schválení 
radou MČ Brno-jih z důvodu zachování plynulosti realizace těchto investičních akcí. Ostatní 
investiční akce určené k realizaci v r. 2017, které nejsou uvedeny v tomto návrhu rozpočtu, 
budou odsouhlaseny a finančně pokryty až na dalším zasedání ZMČ v 1. čtvrtletí r. 2017.   

 
Hlasování:     pro – 10         proti – 6         zdržel se – 1 
Usnesení bylo přijato 
 

 
ad 8) Prodej, směna majetku města Brna 

 

8.1                           
Žádost MO MMB, Malinovského nám. 3,  601 67 Brno, o vyjádření 
k prodeji pozemku p.č. 212 v k.ú. Přízřenice, za účelem výstavby RD, 
formou nabídkového řízení. 

                                                              Projednáno v RMČ Brno-jih na 56. zasedání dne 21.09.2016 
 

Usnesení: 
ZMČ Brno-jih  nedoporučuje prodej p.č. 212  k.ú. Přízřenice, za účelem výstavby RD, 
žádnou formou řízení. ZMČ Brno-jih ukládá majetkovému odboru vyrozumět písemně 
žadatele a  MO MMB.                                                                                                                                  
 
 
Hlasování:     pro – 17         proti – 0         zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato 
 
 

8.2 
Žádost pana xxx, o vyjádření pro MO MMB k prodeji pozemku p.č. 1115 v 
k.ú. Horní Heršpice ve vlastnictví SMB. 

                                                              Projednáno v RMČ Brno-jih na 56. zasedání dne 21.09.2016 
 

Usnesení: 
ZMČ Brno-jih nedoporučuje prodej  pozemku p.č. 1115 v k.ú. Horní Heršpice. ZMČ Brno-
jih ukládá majetkovému odboru vyrozumět písemně žadatele a MO MMB. 
 
Hlasování:     pro – 10         proti – 0         zdržel se – 7 
Usnesení bylo přijato 
8.3 
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Žádost  pana xxx, o prodej pozemků p.č.1563/4 a p.č. 1563/9 v k.ú. 
Komárov jako zastavěná plocha a nádvoří.  

                                                              Projednáno v RMČ Brno-jih na 57. zasedání dne 05.10.2016 
Usnesení: 
ZMČ Brno-jih  doporučuje prodej  pozemků p.č. 1563/4 a p.č. 1563/9 v k.ú. Komárov pro 
pana xxx, za účelem využití jako zastavěná plocha a nádvoří. ZMČ Brno-jih ukládá 
majetkovému odboru vyrozumět písemně žadatele a  MO MMB.                                                                                                        
 
Hlasování:     pro – 10         proti – 0         zdržel se – 7 
Usnesení bylo přijato 
 
 
8.4 
Žádost pana xxx a paní xxx o vyjáření k prodeji části pozemku p.č. 210/1 
v k.ú. Přízřenice.  

                                                              Projednáno v RMČ Brno-jih na 57. zasedání dne 05.10.2016 
 
Pan starosta upozornil zastupitele, že v předkládaném materiálu došlo k písařské chybě. Místo 
doporučuje prodej, má být nedoporučuje prodej (tak, jak bylo schváleno na RMČ Brno-jih                
na 57. zasedání dne 05.10.2016) – aby si opravili v návrhu usnesení = nedoporučuje 
prodej. 
 
Usnesení: 
ZMČ Brno-jih nedoporučuje prodej části pozemku p.č.210/1 v k.ú. Přízřenice v rozsahu 
stávajícího zaplocení dle polohopisného zaměření zak. č.: 130/2016, stav k 06/2016, pro pana 
xxx a paní xxx. ZMČ Brno-jih ukládá majetkovému odboru vyrozumět písemně žadatele a 
MO MMB. 
 
Hlasování:     pro – 17         proti – 0         zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato 
 
 

8.5 
Žádost pana xxx,   o vyjádření   k prodeji pozemků p.č. 88/5 a p.č. 1558/55 
v k.ú. Komárov. 

                                                              Projednáno v RMČ Brno-jih na 58. zasedání dne 19.10.2016 
  

Usnesení: 
ZMČ Brno – jih nedoporučuje prodej pozemků p.č. 88/5 a p.č. 1558/55 k.ú. Komárov, pro 
pana xxx. ZMČ Brno-jih ukládá majetkovému odboru vyrozumět písemně žadatele a  MO 
MMB.                                                                                                                    
 
Hlasování:     pro – 17         proti – 0         zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato 
8.6 
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Žádost MO MMB, Malinovského nám. 3,  601 67 Brno o vyjádření 
k prodeji pozemků p.č. 223/1, p.č. 223/2, p.č. 223/3 a p.č. 223/4 vše  v k.ú. 
Přízřenice. 

                                                   Projednáno v RMČ Brno-jih na 58. zasedání dne 19.10.2016 
                                                                                        

Usnesení: 
ZMČ Brno – jih nedoporučuje prodej  pozemků p.č. 223/1, p.č. 223/2, p.č. 223/3                      
a p.č. 223/4 vše  v k.ú. Přízřenice. ZMČ Brno-jih ukládá majetkovému odboru vyrozumět 
písemně žadatele a  MO MMB.                                                                                                                             
 
 
Hlasování:     pro – 17         proti – 0         zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato 
 
 

8.7 
Žádost pana xxx, o vyjádření pro MO MMB, se sídlem Malinovského nám. 
3, 601 67  Brno, k prodeji části pozemku p.č. 734/9 (dle GP č. 1271-257/2016 
p.č. 734/13), v k.ú. Horní Heršpice.  

                                                              Projednáno v RMČ Brno-jih na 58. zasedání dne 19.10.2016 
 

Usnesení: 
ZMČ Brno-jih nedoporučuje prodej části pozemku p.č. 734/9 (dle GP č. 1271-257/2016        
p.č. 734/13, o výměře 32 m2), v k.ú. Horní Heršpice, pro pana xxx. ZMČ Brno-jih ukládá 
majetkovému odboru vyrozumět písemně žadatele a MO MMB. 
 
Hlasování:     pro – 17         proti – 0         zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato 
 
 
8.8 
Žádost MO MMB, se sídlem Malinovského nám. 3, 601 67  Brno, 
o vyjádření  ke směně pozemků p.č. 1497/1, p.č. 1498/13, p.č. 1501/3 a části 
pozemku p.č.1497/2 – ve vlastnictví SMB, za část pozemku p.č. 1476/2 – 
ve vlastnictví CMART REALITY, a.s., vše v k.ú. Horní Heršpice.   

                                                              Projednáno v RMČ Brno-jih na 58. zasedání dne 19.10.2016 
 

Unesení: 
ZMČ Brno-jih doporučuje směnu pozemků p.č. 1497/1, p.č. 1498/13, p.č. 1501/3 a části 
pozemku p.č.1497/2 – ve vlastnictví SMB, za část pozemku p.č. 1476/2 – ve vlastnictví 
CMART REALITY, a.s., vše v k.ú. Horní Heršpice. ZMČ Brno-jih ukládá majetkovému 
odboru vyrozumět písemně žadatele a MO MMB. 
 
Hlasování:     pro – 17         proti – 0         zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato 
8.9 
Žádost paní xxx, o vyjáření k prodeji části pozemku p.č. 210/1 v k.ú. 
Přízřenice.  



12 
 

                                                              Projednáno v RMČ Brno-jih na 59. zasedání dne 02.11.2016 
Usnesení: 
ZMČ Brno-jih doporučuje prodej části pozemku p.č. 210/1 v k.ú. Přízřenice v rozsahu 
stávajícího zaplocení dle polohopisného zaměření zak. č.: 130/2016, stav k 06/2016, 
pro pro paní xxx. ZMČ Brno-jih ukládá majetkovému odboru vyrozumět písemně žadatele a 
MO MMB. 
 
Proběhla diskuse k předkládanému materiálu: 
Mgr. Haluza – Dotaz, proč jedno usnesení v RMČ předělali a tento bod, který v podstatě na to 
navazuje, nikoliv? Nejdříve by měli rozhodnout, jak široká bude silnice a neprodávat 
pozemky alespoň do doby, než budce vyprojektováno. V Přízřenicích jsou ploty, než se 
dořeší, jaká bude silnice (zda jednosměrná, nebo obousměrná) – mělo by se dořešit, a pak 
odprodávat (3 roky starý GP). Za chvíli přijdou další žádosti od lidí – jednomu řekneme ano   
a druhému ne? Jak se bude postupovat? 
 

p. starosta – Zasunutá parcela, profil je dostatečně široký, nikdy zde nebyla komunikace 
(příjezd ze zahrad). 
 

Mgr. Haluza – Nerad by si hrál na projektanta, ale je potřeba 3 m průjezd (jednosměrná)                   
a 6 m (slepá x obousměrná). Pokud by zde byla slepá (jednosměrná) komunikace, byly by 
potřeba výhybny (tzn. místa, kde by se měla auta vyhýbat); dále parkoviště – kolmé stání 
(potřeba dalšího místa). Obecní pozemky by se neměly prodávat – ani metr, pokud nevíme, 
zda ho nebudeme potřebovat. 
 

Ing. Böhmová – Dokud se nerozhodne, co s tím bude, nemělo by se odprodávat. Potom  
budeme zase zpět odkupovat, když bude potřeba? 
 

Mgr. Haluza – Bývaly tam svodnice vody, zasypalo se a občané tam začali jezdit a dostavěli  
brány, vjezdy, autoservisy, garáže. Jednoznačně se do budoucna musí dořešit doprava, až 
bude PPO. Ať budoucím generacím nezanecháme problémy, aby mohly řešit dopravu. 
 

Ing. Harant – Pro lidi nemají 4 m takový význam, měli bychom schválit pronájem, a potom až 
budeme vědět, jak to tam bude, tak řešit s dalšími žadateli. 
 

p. starosta – Je zde dostatečně široký profil, aby se auta vyhnula, 3 m² nebudou hrát žádnou 
roli. I vyjádření OÚPR MMB je souhlasné. 
 

Mgr. Haluza – Poznámka: „na OÚPR MMB ani nevědí, kde to je“. 
 

Ing. Harant – Doporučuje pronájem pozemku. 
 

Ing. Vacek (vedoucí MO) – Nájemní smlouva již je = už je pronájem pozemku.  
 
 

Ing. David Rotrekl navrhl stažení bodu 8.9 z programu zasedání. 
 
Pan starosta nechal o návrhu Ing. D. Rotrekla hlasovat: 
Hlasování:     pro – 17         proti – 0         zdržel se – 0 
Bod 8.9 byl stažen z programu zasedání 
 
8.10 
Žádost firmy PH Brno, s.r.o., se sídlem Kšírova 84/186, 619 00  Brno, 
IČ: 27740609 o vyjádření pro MO MMB ke směně pozemku p.č. 355/2 
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ve vlastnictví statutárního města Brna za část pozemku p.č. 303 
ve vlastnictví PH Brno, s.r.o.  v k.ú. Horní Heršpice.   

                                                              Projednáno v RMČ Brno-jih na 61. zasedání dne 30.11.2016 
 

 

Usnesení:    

ZMČ Brno-jih nedoporučuje směnu pozemku p.č. 355/2 ve vlastnictví statutárního města 
Brna za část pozemku p.č. 303 ve vlastnictví PH Brno, s.r.o., vše v k.ú. Horní Heršpice. 
ZMČ Brno-jih ukládá majetkovému odboru vyrozumět písemně žadatele a MO MMB. 
 
Hlasování:     pro – 17         proti – 0         zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato 
 
ad 9) Odměna člence Finančního výboru ZMČ Brno-jih, která 

není členkou ZMČ Brno-jih - za II. pololetí 2016 
 

9.1                           
Odměna člence Finančního výboru ZMČ Brno-jih, která není členkou 
ZMČ Brno-jih - za II. pololetí 2016.  

     Projednáno v RMČ Brno-jih na 61. zasedání dne 30.11.2016 
 

Komentář:  
Odměna se vyplácí na základě platných „Zásad odměňování – 19. novelizace“ a je 
poskytována fyzickým osobám, které nejsou členy zastupitelstva obce, za výkon funkce členů 
výborů. Odměnu stanoví ZMČ dle § 84 odst. 2, písm. u), zák. č. 128/2000 Sb., v platném 
znění. Návrh předloží rada vždy za pololetí.  
 
Usnesení:   

ZMČ Brno–jih schvaluje na základě § 84 odst. 2 písm. u),  zákona č. 128/2000 Sb., v platném 
znění, odměnu člence Finančního výboru ZMČ Brno-jih, která není členkou ZMČ                   
Brno-jih – za  II. pololetí 2016 v rozsahu a výši uvedené v příloze.  
 
Hlasování:     pro – 17         proti – 0         zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato 
 
 

ad 10) Pravidla pronájmu bytů v domech v majetku statutárního 
města Brna  

 

10.1                           
Projednání dopisu bytového odboru MMB – novelizace Pravidel pronájmu 
bytů v domech v majetku statutárního města Brna a podmínek zajišťování 
bytové náhrady. 

                                                              Projednáno v RMČ Brno-jih na 61. zasedání dne 30.11.2016 
Obsah (přílohy):       

- dopis bytového odboru MMB ze dne  24.10.2016 
- dopis 1. náměstka primátora ze dne 01.11.2016 
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- Návrh Pravidel pronájmu bytů v domech v majetku statutárního města Brna                           
a podmínek zajišťování bytové náhrady 

 
Komentář: 
MMB žádá MČ o sdělení návrhů a úprav k předloženým Pravidlům 
 
Předložení informativní zprávy: 
ZMČ  Brno-jih na základě rozhodnutí RMČ Brno-jih bere na vědomí stanovisko RMČ 
Brno-jih k  novelizaci Pravidel pronájmu bytů v domech v majetku statutárního města 
Brna a podmínek zajišťování bytové náhrady.  
 
 

 
ad 11) Návrhy obecně závazných vyhlášek statutárního města 

Brna   
 

11.1   
Návrh obecně závazné  vyhlášky  č.., o pravidlech pro pohyb psů 

                                                              Projednáno v RMČ Brno-jih na 61. zasedání dne 30.11.2016 
 

Komentář: 
Předmětná vyhláška o pravidlech pro pohyb psů by měla nahradit obecně závaznou vyhlášku 
statutárního města Brna č. 21/2009, o pravidlech pro pohyb psů na veřejných prostranstvích a 
stanovuje povinnosti osob doprovázejících psa na veřejném prostranství. 
 
Navrhované změny oproti původní vyhlášce:  

- vypouští se povinnost zajistit, aby byl pes vybaven evidenční známkou, 
- ruší se povinnost osob provádějících výcvik vodicích a asistenčních psů zajistit, aby 

byl pes vybaven známkou s telefonním kontaktem výcvikového centra, 
- v čl. 1 odst. 3 vyhlášky se rozšiřuje výčet osob o osoby doprovázené záchranářskými 

psy a osoby provádějící jejich odborný výcvik (není  povinnost mít psa na vodítku a 
je-li bez vodítka není povinnost ho opatřit náhubkem), 

- v čl. 2 vyhlášky jsou pouze drobné úpravy textu se zachováním stejného významu, 
- čl. 3 vyhlášky upravuje zákaz vstupu se psy na místa vymezená v příloze vyhlášky a 

označená zákazovou tabulkou. Nově se zavádí možnost omezit vstup psů nejen na 
veřejná prostranství, ale i vodní plochy, kde by pohyb psů mohl narušit veřejný 
pořádek. 

 
Součástí vyhlášky je Příloha č. 1, která vymezuje prostory, na kterých se psi mohou 
pohybovat volně bez vodítka a bez náhubku a Příloha č.  2, která vymezuje veřejná 
prostranství a vodní plochy, kam je vstup se psy zakázán. 
 
Přílohy: 
- Obecně závazná vyhláška č. …, o pravidlech pro pohyb psů + příloha č. 1 a příloha č. 2 této 

vyhlášky. 
 
Projednáno v RMČ Brno-jih na 61. zasedání konaném dne 30. 11. 2016. RMČ Brno-jih 
nesouhlasí s vypuštěním povinnosti zajistit, aby byl pes vybaven evidenční známkou                       
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a doporučuje tuto povinnost ponechat. S dalšími navrhovanými změnami a ponecháním 
stávajícího znění příloh č. 1 a 2 citované vyhlášky souhlasí bez připomínek. 
RMČ Brno-jih doporučuje ZMČ Brno-jih usnesení potvrdit. 
 

Usnesení: 
ZMČ Brno-jih nesouhlasí s vypuštěním povinnosti zajistit, aby byl pes vybaven evidenční 
známkou a doporučuje tuto povinnost ponechat. S dalšími navrhovanými změnami                 
a ponecháním stávajícího znění příloh č. 1 a 2 citované vyhlášky souhlasí bez 
připomínek. ZMČ Brno-jih ukládá odboru životního prostředí písemně vyrozumět MMB 
OVV. 
 
Hlasování:     pro – 17         proti – 0         zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato 
 
 
11.2   
Návrhy obecně závazných vyhlášek statutárního města Brna, 
kterými se stanoví spádové obvody základních a mateřských škol 

                                                              Projednáno v RMČ Brno-jih na 62. zasedání dne 14.12.2016 
Materiál předložen u prezence 

 
Přílohy: 
Příloha č. 1 - návrh spádových obvodů mateřských škol nacházejících se na území městské 
části Brno-jih – 3 strany (příloha totožná s přílohou usnesení RMČ ze 14. 12. 2016, bod 7.7) 
dopis MMB/0461316/2016 – 1 strana 
příloha dopisu MMB/0461316/2016 – 1 strana 
návrh Obecně závazné vyhlášky č. …, kterou se stanoví spádové obvody MŠ – 1 strana 
příloha návrhu Obecně závazné vyhlášky č. , kterou se stanoví spádové obvody MŠ – 18 stran 
návrh Obecně závazné vyhlášky č. …, kterou se stanoví spádové obvody ZŠ – 1 strana 
příloha návrhu Obecně závazné vyhlášky č. , kterou se stanoví spádové obvody ZŠ – 14 stran 
 
Komentář:  
V souladu s § 179, odst. 3 a § 178 odst. 2 až 4 zákona č. 561/2004 Sb., o předškolním, 
základním, středním, vyšším odborném a jiném vzdělávání (školský zákon), ve znění 
pozdějších předpisů a v souladu s čl. 60 odst. 1 písm. f) Statutu města Brna navrhují městské 
části městu spádové obvody škol nacházejících se na jejich území a město následně stanoví 
spádové obvody škol obecně závaznou vyhláškou.  
V souvislosti s novelizací školského zákona, která stanovuje s účinností od 1. 1. 2017 povinné 
předškolní vzdělávání pro pětileté děti, je obec, ve které je více mateřských škol, povinna 
stanovit školské obvody, rovněž s účinností od 1. 1. 2017. Dítě, pro které je předškolní 
vzdělávání povinné, se vzdělává v mateřské škole se sídlem ve školském obvodu, v němž má 
dítě místo trvalého pobytu. 
Město předložilo městské části k projednání návrhy obecně závazných vyhlášek, kterými 
se stanoví spádové obvody základních a mateřských škol (nová vyhláška v případě MŠ, 
novela v případě ZŠ). Vzhledem k tomu, že zastupitelstvo městské části Brno-jih na svém 
zasedání konaném dne 22. 11. 2016 přijalo usnesení, kterým zrušilo své předchozí rozhodnutí 
o sloučení mateřských škol, schválila RMČ Brno-jih návrh spádových obvodů jednotlivých 
mateřských škol zřizovaných městskou částí. Novelizovaný návrh vyhlášky o spádových 
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obvodech ZŠ nepředstavuje pro školy MČ Brno-jih žádnou změnu oproti vyhlášce platné 
v současnosti. 
Podle čl. 77 odst. 4 Statutu města Brna je orgánem příslušným k projednání návrhu obecně 
závazné vyhlášky města zastupitelstvo městské části. Z dopisu MMB vyplývá, že je třeba 
předložit návrhy vyhlášek Zastupitelstvu MČ Brno–jih k projednání ještě v letošním roce 
(termín předání MMB do 2. 1. 2017). 
 
 
Projednáno v RMČ Brno-jih dne 14. 12. 2016 pod bodem 7.7 s výsledkem: 
 

1. RMČ Brno-jih revokuje své usnesení ze dne 2. 11. 2016, kterým schválila návrh 
spádového obvodu Mateřské školy SKLÁDANKA, p.o. 

 
2. RMČ Brno-jih schvaluje návrh spádových obvodů mateřských škol nacházejících 

se na území městské části Brno-jih dle Přílohy č. 1 materiálu. 
 

3. RMČ Brno-jih navrhuje: 

a) nahradit znění 7. bodu přílohy návrhu Obecně závazné vyhlášky č……., 
kterou se stanoví spádové obvody mateřských škol, návrhem spádových obvodů 
mateřských škol dle Přílohy č. 1 materiálu; 

b) schválit návrh Obecně závazné vyhlášky č……, kterou se stanoví spádové 
obvody mateřských škol, po provedení změny dle písm. a); 

c) schválit návrh Obecně závazné vyhlášky č……, kterou se stanoví spádové 
obvody základních škol. 

 
Proběhla diskuse k předkládanému materiálu: 
Mgr. Haluza – Jelikož materiály dostali „na stůl“ předpokládá, že pan starosta podá bližší 
vysvětlení – okomentuje materiál před hlasováním o návrhu usnesení. 
 
p. starosta – Povinnost pro předškoláky. Dítě, pro které je předškolní vzdělávání povinné,                
se vzdělává v mateřské škole se sídlem ve školském obvodu, v němž má dítě místo trvalého 
pobytu (logické celky – spádová oblast, i v jiných MČ, dle demografického vývoje - rodičů). 
 

Mgr. Haluza – Dotaz proč je v materiálu uvedena MŠ SKLÁDANKA, Hněvkovského 62? 
 

p. starosta – Dostali jsme podklad z Magistrátu. 
 
Ing. Böhmová – Dotaz, proč není přítomna referentka školství, jestliže se projednává takový 
důležitý materiál? 
 

p. tajemník Mgr. Vařeka – viz dopis p. Jelínka (vedoucí OŠMT MMB). Byla schválena jedna 
Mateřská škola SKLÁDANKA. Došlo k revokaci, Mgr. Jelínek žádá, aby bylo usnesení  
upraveno a bylo schváleno pro každou MŠ. 
 
p. Ponížil – Dotaz, zda spádové ulice vybírala pí Tobiášová? Týká se to i jeho, jelikož                 
ul. Kšírova, kde bydlí spadá pod MŠ Hněvkovského)? 
 
p. starosta – Uvedl, že rodič si může podat přihlášku, dle svého uvážení. Dle demografického 
vývoje bude docházet k prolínání spádové oblasti. 



17 
 

p. Reich – Dotaz, proč mají patřit i ti, co mají bydliště v chatkách (zbývající území městské 
části Brno-jih mimo ulice) na MŠ Záhumenice. Proč patří tam a ne na největší školku  
Hněvkovského? 
 
Mgr. Haluza – Některé MČ jmenovaly v návrhu všechny ulice. Dotaz, proč u nás úředník 
nekonzultoval s jinými městskými částmi, jak to mají jinde? 
 
p. starosta – Neví, co je na tom pravdy. Nevidí, že mají MČ všechny ulice. 
 
Bc. Vilámová – Je to na str. 14 = MČ Brno-Vinohrady. 
 

p. starosta – Uvedl, že je to jedna MČ. 
 
Mgr. Haluza – Aby bylo jednoduché přihlásit dítě, které např. sportuje na MŠ Hněvkovského  
- schválit MŠ , aby bylo „jako celek“. 
 
Ing. Böhmová – Dotaz na „domy bez evidenčních čísel (chatky) = zbývající území městské 
části Brno-jih mimo ulice“? 
 
Ing. Konečný – Může mít jednu spádovou oblast.  
 
Mgr. Haluza – str. 14 MČ Brno-Vinohrady (všechny ulice území městské části Brno-
Vinohrady). Řešení, aby rodiče, ať bydlí na kterékoli ulici, mohli si dát dítě, kam oni chtějí. 
 

p. starosta – Lze to i u nás, jen rodiče musí oznámit, že bude chodit jinam, než do školky na 
spádovou oblast, kam patří. 
 
Bc. Vilámová – MŠ přijme děti, ale až umístí ty, které do této školky spádově patří. 
 

p. starosta – Rodič si může vybrat. 
 

p. Janíček – MČ Brno-Vinohrady má malou rozlohu s velkou koncentrací obyvatelstva, tudíž 
není tak komplikované, z důvodu velikosti MČ (lze uvést pouze jednu adresu – ke každé 
školce), třebaže to nemají určené spádově. 
 

Mgr. Haluza – Problematiku konzultoval s místostarostou této MČ. Důvodem je, aby děti 
mohli rodiče přihlásit tam, kam oni chtějí. 
 
Pan starosta přečetl návrh usnesení a nechal o něm hlasovat: 
Usnesení: 

1. ZMČ Brno-jih doporučuje Zastupitelstvu statutárního města Brna schválit návrh 
Obecně závazné vyhlášky č……, kterou se stanoví spádové obvody mateřských 
škol v souladu s usnesením RMČ Brno-jih ze dne 14. 12. 2016 pod bodem 7.7. 

 
2. ZMČ Brno-jih doporučuje Zastupitelstvu statutárního města Brna schválit návrh 

Obecně závazné vyhlášky č……, kterou se stanoví spádové obvody základních 
škol. 

 
 
Hlasování:     pro – 10         proti – 2         zdržel se – 5 
Usnesení bylo přijato 
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ad 12) Různé   
 
12.1 
Návrh odpisu nákladů na zmařenou projektovou dokumentaci 

                                                              Projednáno v RMČ Brno-jih na 62. zasedání dne 14.12.2016 
Materiál předložen u prezence 

 

Zdůvodnění: 
Rozepsaná výše odpisu zmařených nákladů u investiční akce je uvedena v tabulce viz níže. 
Jedná se o náklady na předprojektovou a projektovou přípravu, která nebude dále využita 
z důvodu nízké míry návratnosti případné vybudované investice. 
 
1. Projektová dokumentace na vybudování investiční akce „Nástavba budovy MŠ Záhumenice“ . 
Finanční prostředky ve výši Kč 38.720,-- byly vynaloženy v roce 2016 na zhotovení podkladů pro 
projektovou dokumentaci „Nástavba budovy MŠ Záhumenice“. Vzhledem k výši předpokládaných 
celkových projektovaných nákladů a přínosu návratnosti případné vybudované investice např. 
navýšení počtu dětí dané MŠ došlo vedení MČ Brno-jih k závěru, že v této investiční akcí pokračovat 
dále nebude. Tím se stala vypracovaná projektová dokumentace neupotřebitelnou a nerealizovatelnou. 
Finanční odbor proto předkládá návrh voleným orgánům MČ Brno-jih na odpis zmařené investice - 
projektové dokumentace ve výši Kč 38.720,--. 

 

Název stavby Změřené náklady v Kč 
Projektová dokumentace na vybudování investiční akce „Nástavba 
budovy MŠ Záhumenice“ 

38.720,-- 

Celkem 38.720,-- 
 
Projednáno v RMČ Brno-jih:  Na 62. zasedání RMČ Brno-jih dne 14. 12. 2016 kde 
RMČ návrh na odpis nákladů na zmařenou projektovou dokumentaci schválila a postoupila 
tento materiál zastupitelstvu MČ Brno-jih. 
 
Proběhla diskuse k předkládanému materiálu: 
Pan starosta uvedl, že PD je stále v evidenci. 
 
Ing. Harant – Je to tak dvě zastupitelstva zpět, co byl předkládán materiál Rozvoj MŠ a ZŠ, 
kde upozorňoval, proč se plánuje nástavba budovy MŠ Záhumenice, jestliže se provádí 
rekonstrukce. 
 
p. starosta – Byla to studie kvůli proveditelnosti investiční akce. Důvodem nástavby bylo, aby 
děti, které spí ve třídách, mohly spát ve zvláštní místnosti (nástavba by stála cca 17 mil. Kč). 
 
Pan starosta přečetl návrh usnesení a nechal o něm hlasovat: 
Usnesení: 
ZMČ Brno-jih schvaluje odpis nákladů na zmařenou projektovou dokumentaci z účtu 
nedokončených investic MČ Brno-jih v celkové výši Kč 38.720,-- dle výše uvedené 
tabulky.  
 
Hlasování:     pro – 10         proti – 0         zdržel se – 7 
Usnesení bylo přijato 
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12.2  
Dotazy  
 
Mgr. Haluza – Požadavek vše uvést do zápisu. 
Ohledně setkání občanů „MEZI DOMY“ (prezentace studií úprav vnitrobloku sídliště) pan 
starosta slíbil anketu, co se bude dít dál. 
 
p. starosta – Tvoří se (podněty a dotazy od lidí). 
 
Mgr. Haluza – Dotaz, kdy budou nové webové stránky.  
 
Ing. D. Rotrekl – Měly by být v únoru, došlo ke zdržení – nový portál. 
 
Mgr. Haluza –  20.10.2016 p. starosta slíbil poslat e- mailem informaci, kolik stály 2 studie 
úprav vnitrobloku sídliště. Dosud žádnou informaci neobdržel.  
 
p. starosta – Informaci zaslal žadatelce, ptala se pí Böhmová.  
 
Mgr. Haluza – Upozornil pana starostu, aby si četl zápisy. Do budoucna požaduje posílat 
všem členům zastupitelstva a zveřejňovat na webu informace k sídlišti, aby byli informováni 
také občané. 
Jižní Kurýr – 20.10.2016 se dotazoval, jaké datum platí, co se týká vydání J.K. Nejprve byl 
uveden jeden datum (listopad 2016), v dalším byl uveden datum 9. ledna 2017 - termín 
uzávěrky J.K. Pan starosta 20.10.2016 řekl, že e-mailem pošle informaci, kdy bude vydán J.K. 
Až 14.11.2016 (po 3 nedělích) došel e-mail od pí Halouzkové, že předpokládaný termín 
14.11.2016 byl posunut na 21.11.2016. Předpokládal, že mělo být dáno na vědomí také 
občanům. Dotaz, zda se to p. starostovi nezdá dlouho? Občané byli mylně informováni, že 
budou příspěvky posílat až v lednu. 
 
p. starosta – Uvedl, že p. Haluza dostal odpověď, i když s časovou prodlevou. 
 
p. místostarosta – Došlo k chybě v tiráži, kde se uvedlo datum 9. 1. 2017 (chyba). Měly platit 
původní termíny, které byly dlouhodobě plánovány. Nevěděli „jak z toho“ – někdo si tyto 
údaje v tiráži přečte, jiný zase ne. Paní Böhmová si toho všimla a upozorňovala na to. Proto 
došlo ke zdržení, jelikož zvažovali, zda se držet původního termínu 14.11.2016 anebo chybně 
uvedeného termínu 9. 1. 2017. Jiná možnost nebyla. 
 
Mgr. Haluza – Konstatoval, že 3 neděle přemýšleli, co s tím. 
 
Ing. D. Rotrekl – Do budoucna budou údaje uvedeny v červeném rámečku, kde to bude dobře 
vidět (výrazné). 
 
p. Reich – Dotaz, čí to byla chyba, zda tiskárny nebo MČ. Jelikož na stránkách MČ ten termín 
uveden byl?  
 
p. místostarosta – Údaje v tiráži nemohou být považovány za oficiální sdělení. 
 
p. starosta – Bude to uvedeno v J. Kurýru přímo na stránkách. 
 
Bc. Vilámová – Měla by být omluva občanům. 
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Ing. Böhmová – Informace by se měly dávat pravidelně do vývěsek = cesta pro starší občany, 
kteří nevyužívají webové stránky. Jižní Kurýr, který měl být vydán, nebyl ještě roznesen 
(neobdrželi jej). Dále by bylo vhodné oznámit občanů změnu ve vedení radnice – dát do 
vývěsek, kdo jsou radní. 
 
Mgr. Halouzková (asistentka p. starosty a členka RIK) – Jižní Kurýr je na poště, roznáška 
výtisků končí v pondělí. 
 
Mgr. Haluza – Požadavek zaslat dopis od QINN INVEST, s.r.o. všem zastupitelům a zveřejnit 
ho na webu, aby si ho mohli občané přečíst a zároveň i odpověď, kterou RMČ schválila               
16. 11. 2016. Dále dotaz na revír MP. 
 
p. starosta – Bude se stěhovat do Slatiny. Objekt MP na Dornychu 114 nevyhovuje (shnilé 
trámy), nabízel jiné prostory - Kaštanová. Naskytla se možnost jít do Slatiny – MČ Brno-
Slatina na ul. Budínská půjde do nové budovy a MP se může přemístit tam. Jednal s ředitelem 
a  náměstkem MP Brno, rozhodli se takto (minimální úpravy). Jedná se o strategii města Brna 
– zde bude služebna, ostatní policie bude ve Slatině, tak aby bylo pokryto celé území PČR             
a vzdušnou čarou cca 400 m byla MP. 
 
Mgr. Haluza – Uvedl, že bylo obrovské úsilí u nás revír MP získat, a zda si uvědomují, co 
způsobí, když z lokality Dornych zmizí MP? 
 
p. starosta – Uvedl, že nemůže za to, že jim byl předán dům v takovém stavu. Zvenku vypadá 
pěkně (budova zateplená, fasáda), ale trámy jsou shnilé (znalecký posudek). Informaci                     
o přemístění revíru MP se dozvěděl 14 dní zpětně. Území se vylepšilo (jiná skladba 
obyvatelstva). Je to rozhodnutí policie. 
 
Mgr. Haluza – Dotaz, kdy byl ohledně tohoto p. starosta jednat? 
 
p. starosta – Je to 14 dní. 

 
Mgr. Haluza – Na Radě města Brna 8.11.2016, které se účastnil p. Janíček, pod bodem 6 bylo 
projednáváno – budova MČ Brno- Slatina Budínská 2; Zrušení MP Dornych 114 a přestavba 
budovy na objekt pro bydlení. Pan Janíček hlasoval pro. Dotaz, koho zájmy tedy p. Janíček 
hájí – MČ nebo někoho jiného? Jaká je tedy komunikace mezi ním a panem starostou, jestliže 
jsou ze stejné politické strany, když RMB byla 8. 11. 2016 a pan starosta se o zrušení revíru 
dozvěděl před 14 dny? 
 
p. starosta – Jednání byla před 14 dny. 
 
p. Janíček – Byl to úkol pro náměstka Hladíka, stav budovy je nevyhovující (z důvodu 
bezpečnosti strážníků), proto hlasoval pro přesun. Dojde ke kompenzaci – zůstane zde 
služebna.  
 
p. Rektořík – Ví, jak funguje služebna – policisté si zde dojdou tzv. „na svačinu“, ale v reálu 
to bude jiné – policisté nebudou např. stát na přechodech. MP sem již nikdy nedostanou. 
 
p. Janíček – Pan Rektořík kritizuje činnost MP, ale kontakt s občany zde bude. 
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Mgr. Haluza – Připomínka k panu Janíčkovi: Nechápe, že jako člen RMB si nedokáže ošetřit, 
aby revír MP zůstal tam, kde je – nedovede to pochopit. 
 

p. starosta – Konstatoval, že také z toho nejsou nadšeni, že tu nebude revír MP. 
 

Bc. Vilámová – Dotaz, proč nebylo vyhověno paní ředitelce Medřické z MŠ Kšírova 3, která 
opakovaně žádala o přesun finanční částky z rezervního fondu. Byla schválena změna 
příspěvku na provoz na rok 2016 – přesun částky na provoz ve výši 34.000,- Kč z MŠ Kšírova 
do MŠ Hněvkovského. Paní ředitelka bude cca 19.000,- Kč v mínusu. Dne 9. 12. 2016                    
se uskutečnila schůzka s p. starostou a pí Tobiášovou, kde bylo řečeno, že částku nepotřebuje, 
což je nepochopitelné. Rezervní fond je tvořen z hospodářského výsledku minulých let, což                       
se paní ředitelce podařilo ušetřit a nyní nemůže 34.000,- Kč použít, je to na tak malou školku 
až moc. Mohli přesun povolit, domnívá se, že by to radu „nezabilo“. 
 

p. starosta – Proběhla konzultace s pí Tobiášovou, kde se na tom dohodli a v RMČ bylo 
schváleno. Paní ředitelka byla vyzvána, aby přišla s účetním, ale do dnešního dne s ním 
nepřišla. Chce po ní vysvětlení některých položek. Řekla, že tomu nerozumí, nepřišla                    
a rozesílá pouze e-maily. 
 

Bc. Vilámová – Paní ředitelka to vysvětlila, bylo jí odebráno 34.000,- Kč.  
 

p. starosta – Konstatoval, že pí Vilámová u jednání nebyla a tudíž nemůže mít přesné 
informace. 
 
Bc. Vilámová – Ví, jak to chodí - jaký bude postup? Dotaz, proč nepovolili. Paní ředitelka by 
fond nečerpala, kdyby to nepotřebovala. Vysílač (klávesové zabezpečovací zařízení)  ve výši 
17.000,- Kč si hradila sama. 
 
p. starosta – Byla dohoda s pí Tobiášovou, paní ředitelka podepsala zápis. Požádal,                       
aby paní ředitelce vyřídila, ať přijde s účetním a vše vysvětlí.  
 
Bc. Vilámová – Nedohodli se – řekli jí, aby podepsala, že bere na vědomí. 
 
p. starosta – Přinesla vyrovnaný rozpočet a nedovedla to vysvětlit. Požádal paní       
Vilámovou, aby jí tlumočila, ať přijde s p. účetním a MČ se k tomu postaví kladně. Paní 
Tobiášová to spočítala. Paní Medřická ať přijde s externím účetním,  ať vše vysvětlí.                       
 
p. Kittner – Klidně uděláme mimořádnou radu a schválíme. Včera jsme se tím zaobírali                     
2 hodiny. Nemáme podklady – pí ředitelka je nedodala. Nemůžeme rozhodnout. 
 

Bc. Vilámová – Paní ředitelka má právo požádat (o použití finančních prostředků z rezervního 
fondu). 
 

p. Kittner – Ano má právo, ale zřizovatel požaduje podklady.                      
 

Ing. Böhmová – Je opět rozčarovaná, že nezveřejnili její článek a důvod nebyl uveden, zda je 
to snad ze „strachu“? Opozice by měla dostat prostor. Musí se ohradit – v novém Jižním 
Kurýru uvedl p. starosta, že nic nedávali do škol a školek. Dotaz, kam p. starosta chodil do 
školy? Jak vypadala Bednářova (jídelna, družina)? Tuháčkova – postupně dostavěli. MŠ 
Kšírova – začalo se okny, na střechu nedošlo (změnilo se vedení), ale hygienické zařízení je 
max. 4 roky staré. Neví, jak často p. starosta doma mění záchody a koupelny, zda častěji než 
po 4 letech. 
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p. starosta – Navštěvoval ZŠ Bednářova. Nebyl to záměr, podívá se, jak to bylo napsáno              
a pí Böhmové se v tom případě omluví. Ohledně nezveřejnění jejího článku (prostor opozici 
dáváme) a proč nebyl článek zveřejněn, se musí pí Böhmová zeptat RIK. 
 
Ing. Böhmová – Konstatovala, že příště napíše pochvalnou báseň. 
 
p. Rektořík – Dotaz na pana starostu, zda jeho firma provádí nějaké subdodavatelské služby 
firmám, které tady dostanou veřejnou zakázku? 
 
p. starosta – Odpověděl, že vůbec ne. 
 
Ing. Böhmová – Požadavek poslat informaci, v jaké výši byly náklady na opravu Sokolova 4                
a jaké je tam nájemné (nikde se nedočetla). 
 
                 
12.3      
Závěr 
Pan starosta popřál všem hezké svátky, poděkoval za účast a ukončil 13. zasedání ZMČ                  
Brno-jih.          
          
Ukončení zasedání v 19.55 h. 
 
 

Zapsala: Pažoutová D. 
V Brně dne  16.12.2016 
 
 
 
Ověřili dne: …………………………………………………………………… 
 
 
Ing. David Rotrekl……………………………………….................................... 
 
 
Mgr. Josef Haluza.....…………………………………………………………. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                                          Mgr. Ing. Daniel Kypr 
                                                                                           starosta MČ Brno-jih 


